

Title (en)

Make-up or skin care applicator

Title (de)

Schmink- oder Hautpflegeapplikator

Title (fr)

Applicateur de maquillage ou de produit de soin

Publication

EP 1570763 A1 20050907 (FR)

Application

EP 05290252 A 20050204

Priority

FR 0450413 A 20040302

Abstract (en)

The device has a cover (1) that closes an opening of a container. An application unit is connected to a portion (28) of a rod by an articulation zone (27). A spring (7) is arranged in a manner to constrain the articulation zone in such a manner that the articulation zone be brought back for making a non-null angle with respect to a longitudinal axis of the portion of the rod. An independent claim is also included for utilization of a skin care and make up product applying device.

Abstract (fr)

L'invention a pour objet un dispositif de conditionnement et d'application d'un produit cosmétique (37) comportant: un récipient (22) comportant une ouverture (60); un capuchon (1) destiné à fermer l'ouverture (60) du récipient, le capuchon (1) étant relié à un organe d'application (3) par une tige (2) et un moyen de rappel élastique (7), la tige comportant une première portion (28) présentant un axe longitudinal (X1), caractérisé en ce que l'organe d'application (3) est relié par une zone d'articulation (27) à ladite première portion, et en ce que les moyens de rappel élastique (7) sont agencés de manière à contraindre la zone d'articulation (27) de sorte que l'organe d'application (3) soit amené à former un angle non nul relativement audit axe longitudinal (X1). <IMAGE>

IPC 1-7

A45D 40/26

IPC 8 full level

A45D 40/26 (2006.01)

CPC (source: EP)

A45D 40/265 (2013.01)

Citation (applicant)

- US 5328282 A 19940712 - CHARRIER JACQUELINE W [US], et al
- US 6026823 A 20000222 - GUERET JEAN-LOUIS H [FR]

Citation (search report)

- [A] GB 1459859 A 19761231 - CRYSTAL PRODUCTS CO LTD
- [A] US 6309125 B1 20011030 - PETERS ANDREA [US]

Cited by

CN106028868A; FR3095930A1; EP1917883A3; FR2908018A1; EP2583585A3; EP1935279A1; US9320338B2; US8210763B2

Designated contracting state (EPC)

AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HU IE IS IT LI LT LU MC NL PL PT RO SE SI SK TR

DOCDB simple family (publication)

EP 1570763 A1 20050907; FR 2867039 A1 20050909; FR 2867039 B1 20060519

DOCDB simple family (application)

EP 05290252 A 20050204; FR 0450413 A 20040302